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Het Ebbingekwartier bruist van energie en inspiratie. Als je er een paar weken niet meer 

door heen gefietst bent, heb je alweer wat gemist. Zo bleek ook tijdens het werkbezoek 

van de gemeenteraad op woensdag 4 september. De fractie van de PvdA heeft mede naar 

aanleiding van dit bezoek een aantal vragen aan het college, gericht op het verder 

versterken van de kracht van het Ebbingekwartier. 

 

Om te blijven bruisen en verdere ontwikkeling te stimuleren heeft het Ebbingekwartier 

een continue stroom “vers bloed” nodig. De ondernemers in het Ebbingekwartier wijzen 

op het grote belang dat het fietspad over de Vrydemalaan nu al voor hen heeft. Niet 

alleen stadjers verplaatsen zich oost-west en vice versa over dit fietspad, maar ook 

stromen er fietsers uit de hele provincie – of zelfs daarbuiten – door het gebied via dit 

fietspad.  

 

1. Is het college het met de fractie van de PvdA eens dat deze oost-west-as nog 

verder versterkt zou kunnen en moeten worden zodat het Ebbingekwartier nog 

meer mensen aantrekt? Op welke wijze zou dit kunnen? 

2. Ook de toegang tot het gebied vanuit noordelijke richting kan in de ogen van de 

PvdA versterkt worden. Hoe kijkt het college hier tegenaan? Wat kan de rol van 

het (heringerichte) Boterdiep hierin zijn?  

 

Veel bezoekers aan de binnenstad blijken het Ebbingekwartier nog niet te kunnen vinden. 

En ook een flink aantal Stadjers kent het Ebbingekwartier nog onvoldoende. Daarnaast 

geldt dat het aantal parkeerbewegingen in de Boterdiepgarage nog flink omhoog kan én 

moet. De fractie van de PvdA heeft zich daarnaast het afgelopen jaar sterk gemaakt voor 

het aantrekkelijker maken van gemeentelijke parkeergarages.  

 

3. Is het college bereid om in samenspraak met ondernemers te kijken op welke 

wijze aanvullende (tijdelijke) bewegwijzering van waarde kan zijn voor de 

vindbaarheid van het Ebbingekwartier en de Boterdiepgarage?  

 



Het Ebbingekwartier met het Ciboga-terrein is een prachtig terrein voor evenementen. Of 

het nu gaat om de Ommelandermarkt, een feest of een demonstratie. Het afgelopen jaar is 

een evenement als de Sunday markt na één keer helaas al opgehouden te bestaan. De 

redenen hiervoor liggen (in elk geval voor een deel) in de complexe lokale regelgeving 

als het gaat om evenementen. Evenementen die wel doorgaan zien er door het verplichte 

gebruik van hekken en zwart plastic niet erg toegankelijk uit.  

 

4. Is het college bereid in overleg te treden met de ondernemersvereniging om na te 

gaan welke barrières ten aanzien van het organiseren van evenementen, startend 

met het Ebbingekwartier, op eenvoudige wijze opgelost kunnen worden? En om 

te onderzoeken hoe evenementen aantrekkelijker kunnen worden voor bezoekers?  

5. Is het college het met de fractie van de PvdA eens dat er nog veel verbetering 

mogelijk is in de organisatie van evenementen? En zo ja, is het college bereid om 

onder andere één loket in te richten zodat het eenvoudiger wordt om evenementen 

te organiseren?  

 

Eind augustus organiseerde de PvdA een levendige debatavond over het concept-

verkiezingsprogramma in het Platformtheater. Toen het theater sloot en een aantal leden 

nog een drankje wilden nuttigen, bleek dat het lastig is op het Boterdiep cafés te vinden 

voor de nazit. Met de Machinefabriek, Simplon en het Platformtheater in de buurt, zou 

het Ebbingekwartier aan kracht winnen als er ook meer mogelijkheden komen voor 

(dag)horeca en kleine cafés op hoeken van straten. Zo neemt de levendigheid en de 

bedrijvigheid in dit gebied nog verder toe.  

 

6. Is het college het met de PvdA eens dat een levendig en aantrekkelijk 

verblijfsgebied op en rond het Boterdiep (inclusief (dag)horeca, cafeetjes op 

straathoeken) de kracht van het Ebbingekwartier verder zou versterken? Op welke 

wijze zou dit mogelijk gemaakt kunnen worden? 

 

De fractie van de PvdA was erg onder de indruk van de bedrijvigheid in het 

Ebbingekwartier. Veel nieuwe en mooie werkgelegenheid is er gecreëerd in het mkb in 

het gebied. Hier vinden we, bij een onderneming als OpMaat, ook de maakindustrie weer 

terug. Wat de fractie van de PvdA betreft staat deze ontwikkeling niet op zichzelf, maar 

is dit een voorbeeld van de mogelijke kracht van “reshoring”. Door de toenemende 

kosten van arbeid in Azië en Oost-Europa komt productiewerk langzaam maar zeker 

weer meer terug naar Nederland. Een kans voor de maakindustrie in een gebied als het 

Ebbingekwartier!  

 

7. Is het college het met de PvdA eens dat reshoring, in het bijzonder de 

maakindustrie, een mooie kans is voor Groningen, niet alleen voor hoger 

opgeleide arbeidskrachten, maar juist ook voor lager opgeleiden en bijvoorbeeld 

werknemers van Iederz?  

8. Ziet het college mogelijkheden om op extra werk in de maakindustrie in 

Groningen in te zetten? Hoe zouden we deze kansen meer kunnen benutten? 

 

 


